
Protokół Nr I/06 
 

z obrad I inauguracyjnej sesji Rady Gminy Brańsk w dniu 23 listopada 2006 roku. 
 
  I inauguracyjną sesję V kadencji Rady Gminy Brańsk rozpoczęto o godz. 8 30 Mszą Św. w  
kościele parafialnym pw. Wniebowzięcia N.M.P.  w Brańsku. 
 
Ad.1    O godz. 9 30 najstarszy wiekiem radny Pan Antoni Szpakowski dokonał otwarcia I sesji 
Rady Gminy, której ciąg dalszy przebiegał w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk. 
Podziękował za powierzenie mu tak zaszczytnej funkcji, prowadzenia obrad do czasu wyboru 
Przewodniczącego Rady. Zapewnił, Ŝe dołoŜy starań, aby obrady I sesji przebiegały sprawnie i 
zgodnie z prawem.  
Ustawowy skład rady wynosi 15 radnych. Prowadzący obrady stwierdził, Ŝe w sesji uczestniczy 15 
radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy Brańsk moŜe obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. Następnie poprosił Pana Krzysztofa Jaworowskiego Wójta Gminy o 
powitanie zaproszonych gości.  
 
Wójt Gminy - " Witam serdecznie gości zaproszonych na dzisiejszą sesję: 

1. Pana Jana Dobrzyńskiego – Wojewodę Podlaskiego,  
2. Ks. prałata dr Janusza Łoniewskiego Dziekana Brańskiego – dziękuję za odprawienie Mszy 
Św.  
3. Pana Daniela Bańkowskiego Burmistrza Miasta Brańsk 
4. Pana Rocha Andrzeja Charytona i Pana Marka Łukaszewicza radnych rady Powiatu w 
Bielsku Podlaskim 
5. Pana Teofila Półtoraka Przewodniczącego Stowarzyszenia Polskich Kombatantów w Kraju 
Zarządu Oddziału w Brańsku  
6. Pana Kazimierza Niemyjskiego Przewodniczacego Rady Gminy Brańsk I kadencji 
7. Pana Kazimierza Krzemienia Przewodniczącego NiezaleŜnego Samorządnego Związku 
Zawodowego Rolników Indywidualnych "Solidarność" Brańsk  
8. Pana Franciszka Skowrońskiego Zastepcę Prezesa Zarządu  Banku Spółdzielczego w 
Brańsku. 
9. Panią Jadwigę Sakowicz Prezes Spółdzielni Usług Rolniczych w Brańsku 
10. Pana Jana Uścińskiego Prezesa Gminnej Sółdzielni Samopomoc Chłopska w Brańsku 
11. Pana Pawła Maciejuka Kierownika Posterunku Policji w Brańsku 
12. Pana Krzysztofa Ostrowskiego Prezesa Zrzeszenia Przedsiębiorców Ziemi Brańskiej 

 
Witam serdecznie  
1. Sekretarza gminy Pana Wojciecha Łukasza Jakubowskiego 
2. Skarbnik Gminy Panią Zdzisławę Iwańczuk 
3. Pana Andrzeja Uszakiewicza radcę prawnego 
4.Witam dyrektorów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych 
5. Witam kierowników referatów urzędu gminy 
6. Witam sołtysów i mieszkańców Gminy Brańsk przybyłych na dzisiejszą sesję". 
 

Ad. 2  Prowadzący obrady Pan Antoni Szpakowski przystąpił do ceremonii złoŜenia ślubowania przez 
nowo wybranych radnych. Poprosił najmłodszego wiekiem radnego Panią GraŜynę Płonowską, o 
odczytywanie z listy kolejno z imienia i nazwiska radnych rady gminy a następnie kaŜdego 
wyczytanego radnego poprosił o powstanie i potwierdzenie woli złoŜenia ślubowania słowem "Ślubuję". 
Poinformował, Ŝe po słowie "Ślubuję" kaŜdy radny moŜe dodatkowo wypowiedzieć formułę: "Tak mi 
dopomóŜ Bóg". Prowadzący obrady poprosił wszystkich o powstanie i dczytał rotę ślubowania: 

 
"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuj ę uroczyście obowiązki radnego 



sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców." 
 
   Radna Pani GraŜyna Płonowska odczytywała kolejno nazwiska wszystkich radnych, a wyczytani 
składali ślubowanie.  
 
Po ceremoninii ślubowania prowadzący obrady stwierdził, Ŝe radni, którzy złoŜyli ślubowanie, objęli 
mandat radnego Rady Gminy Brańskł i złoŜył im gratulacje.  
 
Ad. 3  Prowadzący obrady zwrócił sie do radnych - " Szanowni Państwo z porządku sesji 
proponowanego  przez Przewodniczącego Rady poprzedniej kadencji  punkt 3 ze wzgledów 
formalnych nie moŜe być realizowany. Zgodnie z wyjaśnieniami Państwowej Komisji Wyborczej z 
dnia 20 listopada 2006 r. które otrzymaliśmy juŜ po ustaleniu porządku, cytuję: "Objęcie 
obowiązków wójta następuje z chwilą złoŜenia wobec rady gminy ślubowania. Ślubowanie składa się 
w ciągu 7 dni od dnia ogłoszenia obwieszczenia Państwowej Komisji Wyborczej w Dzienniku Ustaw 
Rzeczypospolitej Polskiej o zbiorczych wynikach wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów 
miast na terenie całego kraju. A zatem bieg 7-dniowego terminu rozpocznie się od dnia ogłoszenia 
wyników wyborów po głosowaniu ponownym, które odbędzie się w dniu 26 listopada 2006 r". 
 
Ad.4 Prowadzący obrady przystąpił do ustalenia porządku obrad I sesji Rady Gminy Brańsk. 
Przedstawił proponowany porządek sesji przygotowany przez zwołującego sesję przewodniczącego 
rady poprzedniej kadencji Pana Ryszarda Wietoszko w brzmieniu: 

 
1.  Godz. 930  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2.  ZłoŜenie ślubowania przez radnych. 
3.  ZłoŜenie  ślubowania przez wójta gminy. 
4.  Przyjęcie porządku obrad. 
5.  Wystąpienie Wójta i zaproszonych gości. 
6.  Wręczenie odznaczeń.  
7.  ZłoŜenie sprawozdania o stanie gminy oraz informacji o pracy wójta gminy w okresie między 
kadencjami. 
8.  Przerwa 15 minut. 
9.  Przyjęcie regulaminu wyborów: 
a) przewodniczącego rady gminy, 
b) wiceprzewodniczącego rady gminy. 
10.  Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
11.  Wybór Przewodniczącego Rady Gminy. 
12.  Wybory wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
13.  Ustalenie diety dla Przewodniczącego Rady Gminy. 
14.  Ustalenie diet radnym. 
15.  Ustalenie wynagrodzenia Wójtowi Gminy. 
16.  Sprawy róŜne. 

    17. Interpelacje i wnioski radnych. 
    18. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
    19. Zamknięcie obrad. 
 
Zwrócił się z pytaniem do radnych, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 
obrad? 
 
Osobiście zgłosił 2 propozycje: zamiany kolejności realizacji punktów 10-tego w miejsce 9-tego, a 
punktu 9-tego w miejsce 10-tego  oraz zdjęcia z porządku obrad  punktu "15". 
Wobec braku innych wniosków zarządził głosowanie wniosku dotyczącego zamiany kolejności 



realizacji punktów 9-tego i 10-tego porządku obrad,  przez podniesienie ręki. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, przeciwnych –0, wstrzymujących –1 zamianę 
przyjęła. Następnie zarządził głosowanie wniosku w sprawie zdjęcia z porządku obrad  punktu "15 
ustalenie wynagrodzenia Wójtowi Gminy”. Rada Gminy w głosowaniu jawnym, głosami 14-za, 
przeciwnych –0, wstrzymujących –1 przyjęła zdjęcie z porządku obrad  punktu "15". 
Prowadzący obrady stwierdził, Ŝe Rada Gminy ustaliła porządek obrad I sesji, według, którego będzie 
obradowała w dniu dzisiejszym 
 
Ad.5 Wystąpienie Wójta Gminy Krzysztofa Jaworowskiego i Wojewody Podlaskiego w załączeniu do 
protokołu. 
 
Ad. 6  Prowadzący obrady przystępując do realizacji pkt.6 porządku "wręczenie odznaczeń" poprosił o 
zabranie głosu Wójta Gminy Krzysztofa Jaworowskiego.  
   Wójt Gminy poinformował, Ŝe wystąpił z wnioskami do Prezydenta RP za pośrednictwem Wojewody 
Podlaskiego  o odznaczenia KrzyŜami Zasługi. Podczas poprzedniej sesji były wręczane odznaczenia 
osobom z terenu gminy, które swoim zachowaniem, patriotyczną postawą oraz pracą zawodową i 
społeczną przyczyniają się do rozwoju naszego regionu, województwa oraz do promowania naszej 
gminy w kraju i poza jego granicami. Ze wzgledów zdrowotnych w sesji nie uczestniczył Pan Kazimierz 
Niemyjski z Kalnicy, któremu przyznano Brazowy KrzyŜ Zasługi za właściwe zaangaŜowanie się  w 
tworzenie nowych struktur samorządowych. Wójt poprosił więc obecnego Pana Kazimierza 
Niemyjskiego na środek sali a Wojewodę Podlaskiego o dokonanie uroczystego udekorowania 
odznaczeniem.  Następnie Wójt Gminy poprosił na środek sali Pana Teofila Półtoraka z Lubieszcz,  
Przewodniczącego Stowarzyszenia Polskich Kombatantów w Kraju Zarządu Oddziału w Brańsku i 
przedstawił jego sylwetkę. 
"Pan Teofil Półtorak pomimo podeszłego wieku nadal czynnie działa jako Przewodniczący 
Stowarzyszenie Polskich Kombatantów w Kraju Oddział w Brańsku. Aktywnie bierze udział we 
wszystkich uroczystościach patriotycznych organizowanych przez Urząd Gminy Brańsk, przez S.P.K. i 
inne instytucje funkcjonujące na Podlasiu. Z jego inicjatywy przy współpracy Wójta Gminy Brańsk 
odnowiono wiele pomników między innymi w miejscowości Klichy, zbiorowy grób 22 Ŝołnierzy AK 
poległych w potyczce z organami KBW i UB dn. 17.V.1945r. w Bodakach.  Poświęca swój trud i czas 
przy załatwianiu spraw kombatantów ubiegających się o róŜnego rodzaju świadczenia. Jest wielkim 
patriotą, społecznikiem, wyczulonym na krzywdy ludzkie. 
Jest osobą Ŝyczliwą, o pogodnym usposobieniu, bezkonfliktową. Bardzo dobrze rozumie problemy i 
potrzeby mieszkańców. Zawsze słuŜy radą i pomocą potrzebującym". 
 Wojewoda Podlaski dokonał uroczystej dekoracji Pana Półtoraka KrzyŜem Kawalerskim Orderu 
Odrodzenia Polski. 
Głos zabrał Pan Teofil Półtorak – “ niespodzianką jest dla mnie przyznanie przez Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej odznaczenia tak wysokiej klasy, a zarazem wielkim zaszczytem dla mnie, 
mojej rodziny, wsi i dla gminy. Cieszę się, Ŝe Wójt potrafił zauwaŜyć moją Ŝmudną pracę. Dziekuję 
Jemu za to  oraz personelowi urzędu, Ŝe wniosek został złoŜony. Dziekuję Panu Wojewodzie za to, Ŝe  
pozytywnie wniosek zaopiniował i odesłał do Warszawy, za to, Ŝe nie trafił on do “martwej komory 
wyczekiwania”. 
 
Ad. 7 Wójt Gminy złoŜył sprawozdanie o stanie gminy oraz informację o pracy w okresie między 
kadencjami. /sprawozdanie i informacja w załączeniu do protokołu/. 
Wójt Gminy poinformował, Ŝe zaprosił Wojewodę Podlaskiego do Gminy Brańsk na I inauguracyjną 
sesję V kadencji aby podniesć jej rangę i by  miała bardziej uroczysty charakter. Wyraził zadowolenie, 
Ŝe od jakiegoś czasu zmiany w województwie zmierzają w dobrym kierunku. Dobrze układa się 
współpraca z Wojewodą, Urzędem Marszałkowskim. Wojewoda nigdy nie odmówił pomocy naszej 
gminie. Jest Ŝyczliwy mieszkańcom Gminy Brańsk i zawsze na spotkaniach pyta "jak Ŝyją". Wójt 
podziękował Wojewodzie za wielkie serce i okazywaną pomoc.  
 



Ad. 8  Prowadzący obrady zarządził 15 min. przerwę w obradach od god. 10 45  do godz. 11 00 .  
 
Ad. 9  "Powołanie Komisji Skrutacyjnej".  
Prowadzący obrady przypomniał, Ŝe osoby kandydujące na przewodniczacego rady,  nie mogą 

wchodzić w skałd komisji skrutacyjnej. Poprosił o zgłoszenie co najmniej 3 radnych do pracy w komisji, 
dla wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady gminy. Do składu Komisji Skrutacyjnej 
zostali zgłoszeni: Franciszek Gawina, Stanisław Gomoliński i Andrzej Kunicki, którzy wyrazili zgodę na 
pracę w komisji. Wobec braku dalszych zgłoszeń Radny sernior zarządził przegłosowanie składu 
Komisji Rewizyjnej. Rada Gminy w głosowaniu jawnym głosami: 13- za, przeciwnych –0, 
wstrzymujących –2, powołała komisję skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru przewodniczącego i 
wiceprzewodniczącego Rady Gminy Brańsk. Kmisja Skrutacyjna ukonstytuowała się. Przewodniczącym 
Komisji został Pan Stanisław Gomoliński, Panowie Gawina i Kunicki członkami komisji.  
 
Ad.10a)  Przyjęcie regulaminu wyborów,  przewodniczącego rady gminy.  
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej zapoznał radnych z projektem regulaminu głosowania wyboru 
przewodniczącego Rady Gminy Brańsk. Radni nie wnieśli uwag do regulaminu. Rada Gminy głosami 
15 za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 jednogłośnie regulamin przyjęła.  

Uchwała Nr I/01/06 w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania wyboru radnego na 
przewodniczącego Rady Gminy Brańsk - w załączeniu do protokołu. 

 
Ad.10b) Przyjęcie regulaminu wyborów,  wiceprzewodniczącego rady gminy.  
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej zapoznał radnych z projektem regulaminu głosowania wyboru 
wiceprzewodniczącego Rady Gminy Brańsk. Radni nie wnieśli uwag do regulaminu. Rada Gminy 
głosami 15 za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 jednogłośnie regulamin przyjęła.  

 
Ad.11 Wybór przewodniczącego Rady Gminy Brańsk. 
   Prowadzący obrady zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego rady oraz 

ewentualnie o ich przedstawienie. Przypomniał, Ŝe zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na 
kandydowanie, dlatego kaŜdorazowo będzie zwracał się z zapytaniem do kandydata czy wyraŜa zgodę. 
Radny Antoni Szpakowski zgłosił kandydaturę radnego Pana Ryszarda Wietoszko, który pełnił funkcję 
przewodniczącego rady w poprzedniej kadencji. Pan Wietoszko wyraził zgodę na kandydowanie na 
przewodniczącego rady gminy. Wobec braku dalszych zgłoszeń radny sernior zarządził głosowanie nad 
zamknięciem listy kandydatów na przewodniczącego Rady Gminy Brańsk.  Rada Gminy głosami 15 za, 
przeciwnych –0, wstrzymujących –0 jednogłośnie  przyjęła zamknięcie listy kandydatów.  Komisja 
skrutacyjna rozdała karty do głosowania.  Następnie przewodniczący komisji skrutacyjnej wyczytywł z 
listy z imienia i nazwiska obecnych na sesji radnych, a wyczytany radny podchodził i wrzucał do urny 
kartę do głosowania. Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna obliczyła głosy i ustaliła wyniki 
głosowania. Przewodniczący Komisji odczytał protokół  z wyborów, podając Ŝe w głosowaniu tajnym 
udział wzięło 15 radnych , głosów waŜnych oddano 15. Na Pana Ryszarda Wietoszko oddano 15 głosów. 
Przewodniczącym Rady Gminy Brańsk został wybrany Pan Ryszard Wietoszko. Prowadzący obrady 
złoŜył gratulacje, Ŝyczył owocnej pracy nowo wybranemu przewodniczącemu, który w tym punkcie 
obrad objął dalsze prowadzenie sesji.   
Uchwała Nr I/02/06 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Brańsk wraz z protokołem 
Komisji Skrutacyjnej w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 12 Wybory wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej ponownie odczytał regulamin głosowania wyboru radnego na 
wiceprzewodniczącego Rady Gminy Brańsk.   
Uchwała Nr I/03/06 w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania wyboru radnego na 
wiceprzewodniczącego Rady Gminy Brańsk - w załączeniu do protokołu. 
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na wiceprzewodniczącego rady gminy. Radny 
Bobel Sylwester zgłosił kandydaturę radnego Leszka Franciszka Radulskiego. Radny Piotr Dołubizno 



zgłosił kandydaturę radnego Stanisława Cieśluka. Obaj radni wyraził zgodę na kandydowanie. Wobec 
braku innych zgłoszeń, Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zamkniecie listy 
kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady Gminy Brańsk. Rada Gminy głosami 15 -za, przeciwnych –
0, wstrzymujących –0 jednogłośnie listę zamknęła. Następnie Komisja Skrutacyjna rozdała radnym 
przygotowane karty  do głosowania. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał z listy z imienia i 
nazwiska obecnych na sesji radnych, a wyczytany radny podchodził i wrzucał do urny kartę do 
głosowania. Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna obliczyła głosy i ustaliła wyniki 
głosowania. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół  z wyborów, podając, Ŝe w 
głosowaniu tajnym udział wzięło 15 radnych , głosów waŜnych oddano 15. Na Pana Stanisława Cieśluka 
oddano 12 głosów waŜnych, na Pana Leszka Franciszka Radulskiego oddano 3 głosy waŜne. 
Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Brańsk został wybrany Pan Stanisław Cieśluk. Nowo wybrany 
wiceprzewodniczący otrzymał gartulacje i Ŝyczenia owocnej pracy w rozpoczynającej się kadencji. 
Uchwała Nr I/04/06 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Brańsk wraz z 
protokołem Komisji Skrutacyjnej w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 13 Ustalenie diety dla Przewodniczącego Rady Gminy. 
Sekretarz Gminy przedstawił radnym treść obowiązującej Uchwały Nr I/7/02 Rady Gminy Brańsk z dnia 
19 listopada 2002 r. w sprawie ustalenia diety Przewodniczącemu Rady Gminy.  Radni w trakcie dyskusji 
opowiedzieli się za pozostawieniem diety w tej samej wysokości. Wobec powyŜszego nadal będzie 
obowiązywała dotychczasowa uchwała. 
 
Ad. 14  Ustalenie diet radnym. 
Sekretarz Gminy poinformował, Ŝe na początku ubiegłej kadencji rada gminy podjęła uchwałę w sprawie 
ustalenia diet radnym biorącym udział w pracach rady gminy i jej komisjach.  Dieta i koszty przejazdu 
ustalone  zostały, w wysokości ośmio krotnej pełnej diety z tytułu podróŜy słuŜbowej na obszarze kraju. 
Wiceprzewodniczący w poprzedniej kadencji nie miał diety stałej tylko za pracę w komisji. 
Przewodniczący Rady zasugerował, aby wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Brańsk z uwagi na zakres 
obowiązków równieŜ ustalić miesięczną dietę w wysokości 250zł. Zdania radnych były podzielone. 
Przewodniczący Rady zarzadził przegłosowanie wniosku. Rada Gminy głosami 13 -za, przeciw -1, 
wstrzymujących -1 podjęła Uchwałę Nr I/05/06 w sprawie stalenia diety wiceprzewodniczącemu Rady 
Gminy Brańsk.   
W dalszym ciągu dyskusji nad dietą dla radnych wszyscy radni opowiedzieli się jednogłośnie za 
pozostawieniem jej w tej samej wysokości  i na warunkach jak w poprzedniej kadencji. Wobec 
powyŜszego nadal będzie obowiązywała dotychczasowa uchwała. 
 
Ad. 15 Sprawy róŜne: 

1. Radny Sylwester Bobel zapytał dlaczego tak późno otrzymał zawiadomienie na sesję tj. w dniu 
poprzedzajacym sesję? 
Odpowiedzi  na pytanie udzielił Wójt Gminy informując, iŜ zgodnie z ustawą o samorządzie 
gminnym I sesja Rady Gminy powinna się odbyć w terminie 7 dni od dnia ogłoszenia zbiorczych 
wyników wyborów do rad na obszarze kraju. Obwieszczenie zostało ogłoszone w Dzienniku 
Ustaw z dnia 20 listopada 2006 r. Nr 207, poz. 1530) zatem w ciągu 7 dni od powyŜszego terminu 
powinna być zwołana sesja. Z uwagi na przypadające w między czasie dni weekendowe i 
poniedziałek, który jest dniem intersanta sesję zwołano na 23 listopada br. Przewodniczący Rady 
zauwaŜył, Ŝe podobny przypadek będzie miał miejsce przy zwoływaniu następnej sesji po 
ogłoszeniu obwieszczenia PKW o zbiorczych wynikach wyborów wójtów, burmistrzów i 
prezydentów miast na obszarze kraju. Radny podziękował za wyjaśnienia. 

2. Radny Stanisław Gomoliński zwrócił sie do Przewodniczącego Rady i Wiceprzewodniczącego 
Rady aby w przyszłości brali udział w zwoływanych posiedzeniach komisji rady.  

3. Głos zabrał Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe przewodniczący i wiceprzewodniczący rady Gminy mają 
ustalone ustawowo swoje zadania do wykonania. To czy będą brali udział w pracach komisji 
będzie zaleŜało od nich i przewodniczących komisji, jesli będą zapraszać. 



4. Wójt powiedział, Ŝe dzisiejsza sesja jest wyjątkowa, typowo organizacyjna, na której były 
wybierane organy rady, dlatego goście mogli nieraz odczuć lekkie zamieszanie. Następne sesje 
będą bardziej merytoryczne i myślę, Ŝe przewodniczący rady dzisiaj wybrany będzie sprawnie` je 
prowadził. 

 
Ad. 16 Brak interpelacji i wniosków radnych. 

 
Ad. 17 Nie udzielano odpowiedzi ze względu na brak interpelacji i wniosków radnych. 
 
Ad. 18 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy  o godz. 1205 zamknął 
obrady  I inauguracyjnej sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą w intencji górników z 
Kopalni Halemba, którzy zginęli w czasie wykonywania pracy oraz modlitwą „Pod Twoją Obronę... 
”. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant:                                                                    Przewodniczący Rady Gminy Brańsk 
 
Alina Adamczyk                                                                               Ryszard Wietoszko 

 

 
 

 
 

 
  
 
 


